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Protokoll 5/2018

fört vid Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnds 
sammanträde torsdagen den 24 maj 2018 kl. 18:00-19:15, 
Telefonvägen 30, Konferensanläggningen en trappa ner

Ledamöter Jessica Jormtun (MP) Ordförande
Eva Fagerhem (S)
Mathias Walldén (S)
Lina Pennlert (S)
Malte Sigemalm (S)
Ann-Marie Strömberg (V)
Anette Hellström (M)
Tomas Tetzell (M)
Tita Bergquist (M)
Anna Wåglund (L)
Maria Skalin Alströmer (MP) ersätter Johan Faxér (MP)
Mikael Nilsson (M) ersätter Lars Svärd (M)
Herje Larsson (L) ersätter Abit Dundar (L)

Ersättare Siliva Aydin (S)
Märit Gruvaeus (S)
Folke Amnö (S)
Hans Tjernström (C)
Lovisa-Teolinda Pettersson (KD)

Övriga närvarande Anders Carstorp Stadsdelsdirektör
Toni Mellblom Avdelningschef
Lars Wennberg Avdelningschef
Marja Kammouna Avdelningschef
Gunilla Davidsson Avdelningschef
Linda Palo Avdelningschef
Boris Graje Enhetschef
Aminda Sörhus Handläggare
Agneta Blomkvist Medicinskt ansvarig sjuksköterska
Anna-Maria Nicastro Personalföreträdare (Lärarförbundet)
Charlotte Andersson Personalföreträdare (Kommunal)

Justerare Jessica Jormtun (MP), Anette Hellström (M)

Datum för justering 2018-05-29

Paragraf §6
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Sekreterare Camilla Höglund
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§ 6
Ny förskola i kvarteret Marievik 22, Liljeholmen 
Inriktningsbeslut
HL 2018/245

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd ger stadsdelsförvaltningen 
i uppdrag att av fastighetskontoret beställa framtagande av 
hyresoffert gällande ny permanent förskola inom fastigheten 
Marievik 22 och tillägger följande:
 
Vid planerandet av nya förskolor ska barnens utomhusmiljö tas på 
största allvar. I detta inriktningsbeslut kan vi se att gården riskerar 
att bli för liten för barnens bästa med en låg lekvärdesfaktor. Det 
som beskrivs är mer av en utsläppsgård än en gård för rörelse, 
inspiration, utforskande lek och lärande.
 
Under den förra mandatperioden beslutade den dåvarande 
majoriteten om många liknande förskolor med små utsläppsgårdar, 
främst i Årstadal. Låt oss inte upprepa samma misstag i Marievik! 
Här krävs en gedigen barnkonsekvensanalys.
 
Alla barn ska ha möjlighet att leka och utvecklas såväl inomhus 
som utomhus i hälsosamma och inspirerande miljöer!

Sammanfattning av ärendet 
Stadsdelsförvaltningen vill ge fastighetskontoret i uppdrag att ta 
fram en hyresoffert för en ny förskola inom fastigheten Marievik 
22. Hyresofferten ska innefatta en bottenvåningsförskola i ett 
flerfamiljshus med plats för fyra barngrupper. Den nya förskolan 
ska täcka behovet av fler förskoleplatser som de 300 nya 
bostadslägenheterna inom fastigheten Marievik 22 ger upphov till.

Förslag till beslut
Jessica Jormtun m.fl. (MP), Eva Fagerhem m.fl. (S) och Ann-Marie 
Strömberg (V) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt det.
 
Anette Hellström m.fl. (M) och Anna Wåglund m.fl. (L) föreslog att 
nämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag.
 
Ordföranden förklarade överläggningen avslutad.
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Beslutsgång
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
ställde sig bakom förslaget från (MP), (S) och (V).
 

Reservation
Anette Hellström m.fl. (M) och Anna Wåglund m.fl. (L) 
reserverade sig mot beslutet till förmån för förvaltningens förslag.
 

Handlingar i ärendet
 HL 2018/245-1 (Godkänd - R 2) Tjänsteutlåtande Ny 

förskola i kvarteret Marievik



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Jessica Marie Renée,Jormtun 2018-05-29
Karin Inger Anette,Hellström 2018-05-29
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